

2025香港各界婦女慶祝三八國際婦女節晚宴

Women of Hong Kong Celebrating
International Women's Day Dinner 2025



為慶祝第115屆國際婦女節，香港婦協再次連同118個婦女團體，於2025年2月25日假合和酒店舉行「2025香港各界慶祝國際婦女節晚宴」，讓香港婦女界聚首一堂，凝聚巾幗力量，破紀錄筵開123席，共約1,500位嘉賓、會員及婦女團體代表出席。

晚宴邀得包括香港特區行政長官李家超先生、行政長官夫人、香港婦協名譽贊助人李林麗嬋女士、中聯辦副主任尹宗華先生、駐港國安公署副署長孫青野先生、外交部駐港特派員公署副特派員潘雲東先生、前任行政長官、香港婦協永遠榮譽贊助人林鄭月娥女士、立法會主席梁君彥議員、民政及青年事務局局長麥美娟女士、婦女事務委員會主席陳清霞博士、行政會議非官守成員張宇人議員及梁高美懿議員、勞工及福利局副局長何啟明先生、政制及內地事務局副局長胡健民先生、前全國人大常委、香港婦協監察顧問范徐麗泰博士、香港基本法委員會前副主任、香港婦協監察顧問梁愛詩博士、香港基本法委員會前副主任譚惠珠女士、香港婦協永遠贊助人梁唐青儀女士及曾鮑笑薇女士、香港婦協名譽顧問李麗娟女士擔任主禮。

香港婦協出席嘉賓包括婦協主席何超瓊女士、永遠名譽主席林貝聿嘉博士、監察顧問李樂詩博士、丁毓珠女士、李楊一帆女士、盧高靜芝博士、顏吳餘英博士及合和集團胡郭秀萍夫人等多位婦協領導。是次活動星光熠熠，其他嘉賓包括多位全國人大、全國政協代表、行政會議成員及立法會議員、近40位駐港領事代表、20位大灣區婦聯代表及各婦女組織的成員也應邀出席。



行政長官李家超在香港各界婦女慶祝三八國際婦女節酒會致辭。

Speech by the Hon. John Lee,
the Chief Executive of the HKSAR



香港婦協何超瓊主席致歡迎辭。
Welcome Speech by
Ms. Pansy Ho,
HKFW Chairperson



中華全國婦女聯合會副主席、書記處第一書記
黃曉薇女士作視頻致辭，向香港各界女同胞送
上節日問候和美好祝願。

Ms. Huang Xiao Wei, Vice Chairperson and
First Secretary of the Secretariat of the All-
China Women's Federation, delivered a
speech via video



To celebrate the 115th International Women's Day, HKFW had once again join forces with 118 women organizations from various sectors to hold a banquet reception on 25th February 2025 at Hopewell Hotel. The coherent power of the Hong Kong Women made it possible for the highest record of 123 tables reached at the banquet attended by approximately 1,500 guests attending.

Officiating guests of the event were Mr. John Lee, Chief Executive of the HKSAR; Mrs. Janet Lee, wife of the HKSAR Chief Executive and Honorary Patron of HKFW; Mr. Yin Zong Hua, Deputy Director of the Liaison Office; Mr. Sun Qing Ye, Deputy Director of the Office for Safeguarding National Security in Hong Kong; Mr. Pan Yun Dong, Deputy Commissioner of the Ministry of Foreign Affairs in Hong Kong; Mrs. Carrie Lam, former Chief Executive and Life Honorable Patron of HKFW; Mr. Andrew Leung, President of the Legislative Council; Ms. Alice Mak, Secretary for Home and Youth Affairs; Dr. Eliza Chan, Chairperson of the Women's Commission; Mr. Tommy Cheung and Mrs. Margaret Leung, non-official members of the Executive Council; Mr. Ho Kai Ming, Deputy Secretary for Labour

and Welfare; Mr. Clement Woo, Deputy Secretary for Constitutional and Mainland Affairs; Dr. Rita Fan, former Standing Committee Member of the National People's Congress and Supervising Advisor of HKFW; Dr. Elsie Leung and Ms. Maria Tam, former Deputy Directors of the Hong Kong Basic Law Committee; Mrs. Regina Leung and Mrs. Selina Tsang, Life Patrons of the HKFW and Ms. Shelley Lee, Honorary Advisor of HKFW.

Among the guests attending the event from HKFW were Chairperson, Ms. Pansy Ho; Honorary Life Chairperson, Dr. Peggy Lam; Supervising Advisors: Dr. Rebecca Lee, Ms. Christina Ting, Mrs. Lee Yeung Yat Fan, Dr. Sophia Kao, Dr. Katherine Ngan and Lady Ivy Wu. The event was also star-studded with other guests among which were several representatives from the National People's Congress and the National Committee of the CPPCC; members of the Executive Council and Legislative Council, approximately 40 Foreign Consulate representatives in Hong Kong; a delegation from the Greater Bay Area Women's Federation and sisters from various women organizations.



Dr. Lunlun Zhou, with her devoted guzheng playing, created an audio-visual feast brimming with oriental charm for everyone.



舞台之上，美高梅女獅隊以活力滿滿的動作演繹，將喜慶氛圍融入助慶環節，為晚宴帶來了一場浸潤熱鬧氣息的精彩獻藝。

On the stage, the MGM Lion Dance Team presented a dynamic movement performance, integrating a festive atmosphere into the celebration segment and bringing a wonderful show imbued with a lively vibe to the dinner party.

活動現場安排所有主席團成員到台上致祝賀辭，現場掌聲不斷、互動熱烈，充滿濃厚的節日氣氛。 All members of the Presidium were arranged to go on stage to deliver congratulatory speeches at the venue.

